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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor oldják fel a társasházi közgyűlések tilalmát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A terézvárosi és erzsébetvárosi társasházak megkeresése okán fordulok Önhöz. A pandémiás helyzet
kezdete óta nem volt lehetőségük a társasházaknak közgyűléseket, lakógyűléseket tartaniuk, emiatt 
a lakóközösségek sok fontos döntést nem tudtak meghozni.

A teraszok megnyitása óta hétvégente gyakran sok száz ember zsúfolódik össze a belvárosi 
szórakozóhelyeken, maszkot nem viselve, a távolságtartást be nem tartva. Ugyanakkor a jelenlegi 
szabályozás alapján 10 lakó egy társasház udvarán, másfél méteres távolságot tartva, maszkot 
viselve sem tarthat lakógyűlést.

E miatt a következő kérdéssel fordulok Önhöz:

A Kormány mikor oldja fel a személyesen megtartott társasházi közgyűlések tilalmát? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2021. május 11.


